
Agenda Admiraliteitsvergadering 11 maart 2022
20:00 @Beatrix (Roermond)

Aanwezig: Thijs (RA13, voorzitter), Jitse (B), Larissa (SM), Ella (SM), Eva (TWV), Pleun
(TWV), Oleome (TWV), Gijs (RA, RNTC), Bas (B), Stan (P), Julia (F), Chelsea (DOT), Charl
(N), Martijn (N), Stijn (BSM), Ineke (BSM), Joep (Regio Roermond), Claudia (RA), Yari (RA,
secretaris)
Afwezig zonder afmelding: JvG

TL;DR

- Het thema van het RA weekend is Rond de wereld. De definitieve aanmeldingen voor het RA
weekend moeten 10 april binnen zijn. Er worden nog groepen gezocht voor de programma’s
voor het RA weekend, meld je vooral in de appgroep! Er zijn een aantal vragen voor de
organisatie. Het RA bestuur zal contact met hen opnemen hierover.

- Met de grote clubactie kan je door loten verkopen gemakkelijk een leuk bedrag binnenhalen
voor de vereniging. Zie https://www.clubactie.nl/verenigingen/agenda/

- Gijs draagt graag zijn taak als voorzitter van de RNTC graag over in het voorjaar van
2022. Ook bij interesse in andere functies kan je je melden bij het RA bestuur.

- Volgende vergadering evalueren we de communicatiestrategie bij RA activiteiten. We
vragen ook aan de GCP om hierbij aanwezig te zijn.

- De TWV wilt graag 2 vletten lenen van 24 april tot en met 9 juli.

1. Opening

Thijs opent de vergadering om 20:05.

2. Mededelingen, notulen, post

Thijs merkt op dat de notulen niet met de agenda voor deze verzending verzonden

zijn. Yari geeft aan dat hij dat dit keer inderdaad vergeten is, maar dit inderdaad

wel de bedoeling is.

De notulen worden  goedgekeurd.

3. Rondje groepen

a. B: Alles gaat wel prima, zijn volop bezig met schip en terrein te

onderhouden. Genoeg staf, doen weer mee aan Jantje Beton dit jaar.

b. SM: Het gaat best wel goed: 15 scheepsmaatjes met 5 staf, 35 troep met 3

staf en de WV heeft 6 leden. Zij stromen volgend jaar door naar de staf.

https://www.clubactie.nl/verenigingen/agenda/


Zitten volop in hun feestjaar. Zijn dit jaar 61 jaar, maar vanwege Corona

vieren ze dit jaar hun 60 jarig jubileum.

c. TWV: Het gaat wel goed. Ze hebben 25 dolfijnen en 22 verkenners.

Volgend jaar maar 2 verkenner stafleden over. Eieractie staat weer op de

planning. Ze sturen 12 man op cursus bij sailcenter voor CWO3.

d. P: Qua kinderen en stafleden gaat het vrij goed. Ze hebben 25 verkenners

met 7 staf, 12 dolfijnen met 5 stafleden. Geen WV op het moment, maar

wel 15 loodsen, welke volgend jaar doorstromen naar de staf. Ze zijn met

het onderhoud begonnen, wat ze altijd pas aan het eind van de winter doen,

omdat het onderhoud buiten plaatsvindt. Hebben vorig jaar met de grote

clubactie meegedaan en daarmee 1000 euro opgehaald. Je krijgt meer

geld per lot in vergelijking met de Scouting loterij. Loten kunnen met QR

codes besteld worden, en leden hoeven dus niet meer met een lotenboekje

rond te lopen, met het risico dat de loten door een hond worden

opgegeten. Met weinig moeite kan je een leuk bedrag binnen halen. In

2022 is de grote clubactie van 24 september tot 21 november. Loten

kunnen worden besteld vanaf 14 maart. Zie ook:

https://www.clubactie.nl/verenigingen/agenda/

e. F: Het gaat goed. Ze hebben 15 dolfijnen met een groot stafteam. Bij de

verkenners 28 kinderen, met 3 stafleden, dus daar wel een beetje puzzelen.

Grote WV. Stromen nog steeds kinderen binnen bij elke speltak, ook

stafleden. Hebben dit jaar ook met Jantje Beton meegedaan en ervaren

weinig opkomst vanuit ouders, die zijn minder betrokken dan voor Corona.

Daarnaast doen ze mee met NLDoet en gaan ze paaseieren verkopen.

f. DOT: Het loopt. Wat weinig kinderen, moeten daarin stappen ondernemen.

Druk jaar voor de boeg. Binnenkort weer havendagen: 25-27 juni.

g. N: Ledenaantallen vrij laag, zijn ook een kleine club, maar het kan hoger. Er

is enige ontwikkeling met het nieuwe terrein, maar gronden moeten nog

aangekocht worden, dus het is ook daarop afwachten. Dat is

gemeentewerk, dus het zal nog wel even duren. Het stafteam is redelijk

groot. Zondag gaat de boten te water, morgen NLDoet. Voor de rest gaat

het prima. Zoeken wel nog een aantal bestuursfuncties, waaronder een

penningmeester en secretaris. Claudia oppert dat dit misschien een goed

https://www.clubactie.nl/verenigingen/agenda/


idee is voor de bestuursavond, om met andere besturen tips en tricks

hierover uit te wisselen. Tijdelijk hebben stafleden nu ook bestuursfuncties

opgepakt, maar dat is niet ideaal.

h. BSM: Bij de welpen grote wachtlijst van 12 welpen, vanwege een

staftekort: ze hebben nu 2 stafleden bij zowel de welpen en de verkenners.

Ze hebben 6 WV leden en een stuk of 8 loodsen. Zijn nog beter met

onderhoud. Vuurkuil is zo goed als opgeknapt.

4. Activiteiten

a. Zeilweek

Bas en Charl vertellen. Voor nu zo goed als bijna alle aanmeldingen binnen.

Van 2 of 3 groepen missen er een paar aanmeldingen. Komende week

zullen de facturen verstuurd worden. Er zijn nu 85 cursisten aangemeld, in

totaal 140 man.

Laten sinds een paar jaar eerst instructeurs aanmelden, daarna cursisten,

zodat er niet cursisten afgemeld hoeven te worden. De organisatie is

benieuwd hoe dit bij de groepen bevalt. De SM merkt dat ze weinig

instructeurs kunnen leveren, maar daardoor ook minder kunnen opleiden.

De organisatie legt uit dat ze hier wel rekening mee houden, door ook

groepen zonder instructeurs cursisten mee te laten nemen.

Met de meeste contactpersonen is goed contact, maar het vereist wel veel

initiatief van de organisatie. De avond voor de deadline waren maar 5

cursisten binnen, dat is bizar weinig. Zou fijn zijn als het volgende keer

weer iets sneller kan. Je maakt het ook makkelijker voor jezelf.

Organisatie van de zeilweek heeft er verder heel veel zin in.

b. Admiraliteitsweekend 2022

Er kon helaas niemand van de organisatie aanwezig zijn. Bas heeft wat

informatie doorgekregen en vertelt deze.



Het thema is Rond de wereld. En 10 april moeten de definitieve

aanmeldingen binnen zijn. Er zijn nog een aantal programma’s voor de

dagdelen waarvoor makers gezocht worden. Alleen de F, N en SM hebben

al een programma opgepakt.

Het doel is om dit voor de zeilweek rond te hebben: vraag vooral in de

groep of er mensen zijn die dit willen oppakken en meld je bij de

organisatie!

Er is nog onduidelijkheid bij de groepen over een aantal zaken. Het RA

bestuur zal onderstaande vragen voorleggen aan de organisatie:

- Wat zijn de kosten per persoon?

- Wat zijn precies de tijden?

- Hoe moet er precies worden aangemeld?

- Wanneer is de deadline voor de programma’s?

Er is een discussie over wat nu de beste manier is om te communiceren over

activiteiten zoals de Zeilweek en het RA weekend. We hebben de afgelopen tijd

meerdere manieren gehad, met eigen voor en nadelen.

- Via de GCP. We merkten dat dan soms de communicatie daar blijft liggen,

als de GCP niet actief met de activiteiten betrokken is. Daarom hebben we

een tijd geleden besloten om per activiteit een aparte contactpersoon te

hebben.

- Activiteiten contactpersoon. Bij het RA weekend is hiermee een appgroep

aangemaakt voor de communicatie. De meeste groepen vinden een

appgroep fijner dan mailen, maar o.a. de SM zou liever communicatie via

de mail zien. Een mogelijk probleem is dat als de activiteiten

contactpersoon niet actief is de communicatie daar blijf liggen. Dit zou

gemitigeerd kunnen worden door bijvoorbeeld de mails te versturen naar

de admiraliteitsvergadering mailinglijst.

- Maillijst communicatie. Hiermee komt de informatie direct bij meerdere

stafleden, waardoor de kans dat het bij 1 persoon blijft liggen kleiner is.



Aan de andere kant, is nu het risico dat niemand zich verantwoordelijk

voelt, waardoor niemand iets oppakt en het nog steeds blijft liggen.

Volgende vergadering plannen we een evaluatie hierover. We vragen dan

ook de GCP om aanwezig te zijn.

5. Nautisch-technische zaken

Zoals bekend wil Gijs zijn functie graag overdragen, maar er is nog niemand zich

bij hem komen melden. Hij zal het nog een tijdje uitvoeren, maar dat zal nadelig

zijn voor de kwaliteit, want hij heeft niet meer de tijd en zin om het te doen.

Hij heeft wel de de zeilweek doorgegeven als lesgeefmoment bij het CWO.

Gijs licht nog kort toe wat de belangrijkste onderdelen van zijn functie zijn.

- voorzitten RNTC (Regionale Nautisch Technische Commissie)

(onderstaande taken zijn daar ook te verdelen en hoeven niet door de

voorzitter uitgevoerd te worden)

- communicatie met landelijk

- communicatie met instructeurs in RA en implementeren CWO beleid

- Vlettenkeuring

- Kost gemiddeld een uurtje per week

Yari zal het profiel de komende tijd met notulen en agenda’s meesturen.

De vlettenkeuring zal dit jaar plaatsvinden met de zeilweek. Het checklistformulier

is de vinden op de RA13 site:

https://ra13.scouting.nl/documenten/achtergrondinfo-admiraliteit/63-vlettenkeuri

ng-aandachtspunten/file

Er zijn ook twee vragen aan Gijs:

https://ra13.scouting.nl/documenten/achtergrondinfo-admiraliteit/63-vlettenkeuring-aandachtspunten/file
https://ra13.scouting.nl/documenten/achtergrondinfo-admiraliteit/63-vlettenkeuring-aandachtspunten/file


- Is er weer een opleidingsmoment voor CWO4? Er is nog niks gepland,

beste om met zeilweek hier met de mensen over te praten. We hebben

vaak een samenwerking met Frissen gehad voor een gereduceerd tarief.

- Gezamenlijk examen voor het groot pleziervaartbewijs? Dit moet opgepakt

worden. Gijs heeft hier geen tijd voor.

6. Trainingszaken

a. Aanmeldingen moduleweekend 25-27 maart

Het moduleweekend is gepland over twee weken. Nog relatief weinig

aanmeldingen, wel meer dan het minimum, aanmeldingen sluiten morgen.

Je kan ook stafleden meesturen die de startavond niet hebt meegedaan.

Het zal plaatsvinden in Koningsbos, dezelfde locatie als vorige keren.

7. Bestuurszaken

a. Update Regio traject. Op dit wordt er binnen SN gekeken hoe de

admiraliteiten een plek in de vereniging kunnen krijgen. Wij zijn als RA op

dit op dit moment niks en vallen onder de Regio Roermond. We hebben op

dit moment groepen in 5 regio’s, waarmee we in een vrij lastige situatie

zitten. SN is aan het kijken hoe we wel een rechtspersoon kunnen worden.

Hier merken de stafleden als alles goed is weinig van.

b. Vacatures Geef vooral je interesse aan bij het RA bestuur als je een functie

wilt vervullen, of wilt meekijken, ook als dit is voor een functie is waar er nu

niet meteen een vacature voor is. Dit kan met een mailtje naar de

secretaris of een bestuurslid naar keuze te appen.

8. WVTTK

a. TWV gaat CWO3 cursus te doen bij sailcenter, door zelf vletten mee te

nemen kunnen ze een substantieel bedrag besparen. Ze vroegen zich af of

er groepen van 24 april tot en met 9 juli 2 vletten over hebben.

9. Rondvraag



a. Gijs gaat 10 april gaat naar Zeewolde voor een landelijk CWO overleg. Je

kan meerijden met Gijs en hij regelt het internet.

b. De Philips gaat naar Nawaka. Nederweert gaat met de WV en 1 vlet.

c. We doen een rondje groepen over waar iedereen naar op kamp gaat.

B: Kaag

SM: Kaag

TWV: Nederhemert

P: Nawaka

F: Frankrijk (WV) en Heel

DOT: Maaseik of LIth

N: scouts naar zeeland, zandkreekgroep, WV nawaka, Loodsen Griekenland

BSM: Lith

10. Sluiting

Thijs sluit de vergadering om 21:40.

Jaarplanning RA13 2022

Datum* Activiteit Locatie
11 maart RA vergadering B
25 maart RNTC vergadering N
15 t/m 18 april (Pasen) Zeilweek B
26 mei t/m 29 mei (Hemelvaart) RA weekend B
10 juni RA vergadering SM
9 september RA vergadering BSM
24 en 25 september LSZW Zeewolde
7 oktober RNTC vergadering F
18 november Besturenavond online
9 december RA vergadering JvG
10 maart 2023 RA vergadering F
*Alle data zijn in 2022, tenzij anders aangegeven.

Lijst met afkortingen
Afkorting Betekenis Afkorting Betekenis
B Beatrix N Scouting Nederweert
BSM Belletable Stella Maris P Philipsgroep
DOT De Oude Tip PvB Proeve Van Bekwaamheid
D Dolfijnen RA Regionale Admiraliteit



F St. Franciscus RNTC Regionale nautisch technische
commissie

GCP groepscontactpersoon SM Stella Maris
JvG Jan van Gent SOL Scout Online
Kb Kielboot TWV Terwindtvaarders
KVR Kleine Vlootraad WV Wilde Vaart
LSZW Landelijke Scouting

ZeilWedstrijden
ZV Zeeverkenners

MD Motordrijver


